
From: hw-Griffie
Sent: maandag 27 mei 2019 08:51:05
To: barhorstdanielle@gmail.com
Cc: ckwint@gmail.com 
Subject: RE: schriftelijke vragen over urgentie

Beste Dani�lle,

De vragen hebben betrekking op een raadsvoorstel dat morgenavond wordt behandeld. De beantwoording van de vragen zal ongetwijfeld 

bijdragen aan de vorming van je standpunt, maar gelet op de veelheid en de verwachting van de beantwoording, vind ik dat de vragen wel erg 

laat worden ingediend om zonder meer te verwachten dat ze nog voor de vergadering worden beantwoord. Het college, dus de ambtelijke 

organisatie, zal ongetwijfeld haar best doen, maar besef wel dat dat antwoorden gemakkelijker kunnen worden voorbereid als ze eerder 

worden ingediend. Dan kun jij over de beantwoording ook binnen je fractie nog van gedachten wisselen. 

De vragen 5, 6 en 7 vragen om een mening van het college en vallen onder de categorie �schriftelijke vragen’. Het college kan deze dus niet 

meenemen in de beantwoording. Daarvoor adviseer ik je gebruik te maken van het vragenformat, maar beter nog, maak (via de griffie, een 

afspraak met de betreffende medewerker om het nodige inzicht te krijgen in de materie. Dan denk ik overigens dat je vragen meteen 

beantwoord zijn. 

Je overige vragen zijn ter beantwoording doorgestuurd naar het college. 

Met vriendelijke groet,

Hans Wijnveen

| H. (Hans) Wijnveen CMC |waarnemend-raadsgriffier|Gemeente Heerhugowaard |

| Postbus 390, 1700 AJ Heerhugowaard | Parelhof 1, 1703 EZ Heerhugowaard |

| T (072) 57 55 468 | M (06) 22973249 | gemeentebestuur. heerhugowaard.nl|

Van: Danielle Barhorst <barhorstdanielle@gmail.com> 

Verzonden: vrijdag 24 mei 2019 20:07

Aan: hw-Griffie <griffie@heerhugowaard.nl>

CC: ckwint@gmail.com

Onderwerp: schriftelijke vragen over urgentie

Beste griffie,

Hierbij onze schriftelijke vragen over de urgentieverklaring.

1. Waar bestaat de urgentiecommissie uit?

2. Wie bepaalt de regels wat betreft de urgentie?

3. Door middel van de lotingwoningen die we via svnk willen gaan aanbieden hopen we dat de mensen met spoed snel aan een woning komen. 

Waarom komen deze mensen niet in aanmerking voor urgentie? 

4. De woningen op svnk wordt aangeboden aan onze regio. Betekent dit ook dat er in de gehele regio mensen zijn met spoed, of is dit enkel in 

Heerhugowaard het geval? En hoe pakken de andere gemeenten in de regio deze situatie aan, is dit hetzelfde als in Heerhugowaard?

5. Zouden de mensen met spoed baat hebben bij het hebben van urgentie?

6. is het mogelijk om de regels omtrent het verkrijgen van urgentie aan te passen zodat de mensen met spoed ook urgentie kunnen krijgen?

7. Zo ja, hoe kunnen wij als raad helpen dit in gang te zetten?

Met vriendelijke groet,

Danielle Barhorst

GroenLinks Heerhugowaard
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